
VÄNTTISTEN SUKUSEURA RY   Pöytäkirja 
HALLITUKSEN KOKOUS 3/ 2023–2024 
     
Aika: Lauantai 6.4.2024 klo 11.30  
Paikka: Ravintola Kaks Ruusua, Ahlströminkatu 25, VARKAUS 
 

  Heimo Pöllänen,  puh.joht.       läsnä   
       Marketta Pöllänen  siht.      läsnä   

  Sakari Vänttinen   rahast.hoit.   läsnä     
        Mervi  Asikainen      arkist.hoit.  
        Jaska Vänttinen   läsnä       
        Pertti Vänttinen   läsnä       
        Heli Mäki                  tiedotusvastaava läsnä 
        Ilkka Sutinen            tuotevastaava 
        Aune Vänttinen   läsnä       
 
        Ilkka Vänttinen varajäsen,tuotevastaava 
        Ulla Vaskelainen        ”  läsnä 
        Pekka Vänttinen       ”  läsnä  
        Mari Rosenström       ”                     läsnä 
        Elina Vänttinen       ” 
        Risto Vänttinen       ” 
        Jukka Alhovuori       ”  läsnä  
        Raili Tirkkonen       ”  läsnä  
  
1. KOKOUKSEN AVAUS 

Puh.joht. avasi kokouksen klo 11.30 ja kehotti läsnä olevia nauttimaan tarjoiluista. 
Kahvittelun aikana ravintoloitsija Pekka Kinnunen kertoi kokoontumispaikan historiasta. 

 
2. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

Esityslista hyväksyttiin. 
 
4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA 

Sihteeri esitti pöytäkirjan tietyin kohdin, koska pöytäkirja on luettavissa sukuseuran 
nettisivuilla. 

 
5. TILITILANNE   

Rahastonhoitaja Sakari kertoi tilitilanteen. 31.3.2024 tilillä oli 8443,44 euroa. Verottaja 
oli palauttanut sukuseuralle 1018,00 euroa, mikä näkyy nyt myös tilillä. 
Ainoastaan 97 jäsentä on maksanut jäsenmaksunsa. Keskusteltiin, onko syynä 
tilinvaihtuminen vuoden vaihteessa. Kuitenkin uudet maksulomakkeet postitettiin 
jäsenille vuoden vaihteessa. 

 
6. VERKKOSIVUT  

Helille ei ole tullut kuvia ja niihin liittyviä tekstejä esim. jäsenillä olevista vanhoista 
esineistä. Myöskin erilaiset jutut, mitkä liittyvät sukuun, olisivat tervetulleita ja Heli laittaisi 
ne mieluusti sukuseuran verkkosivuille. Henkilökuvat olisivat oikein kiinnostavia sivuilla 



vierailtaessa. Vuoden kolmen ensimmäisen kuukauden aikana kävijöitä on ollut 165, 
joista 95 % ensi kertalaisia. Helsingistä ja Mikkelistä on eniten verkkosivuilla vierailleita. 
Fb:n kautta on vierailtu 122 kertaa. Käyntien määrä kasvaa suorassa suhteessa 
julkaistuihin juttuihin ja kuviin. Siksipä Heli toivoo aineistojen lähettämistä hänelle, koska 
hän vie ne sitten verkkosivuille. 
 
MyHeritage on ollut hinnakas ohjelma käytössä. Heli on maksanut puolet ja sukuseura 
puolet. Heli kertoi, että kyseisellä ohjelmalla ei ole enää erityistä annettavaa, joten Heli 
on lopetettanut sen käytön. Siihen tallentuneet tiedot ovat tallessa. 
 
Uutena sukututkimusohjelmana päätettiin Helin esityksestä hankkia ohjelma, mitä Heli 
on jo voinut ilmaispätkän kokeilla. Ohjelma maksaa 150,00 euroa ja Heli valtuutettiin 
hankkimaan sen käyttöönsä. 
 

 
7. SUKUSEURAN ARKISTO  

Pertti toi Mervin terveiset. Ei erityistä arkiston tiimoilta. 
 
8. SUKUSEURAN TUOTTEET JA MYYNTI  

Tuotteita ei ole tarpeen tässä vaiheessa hankkia lisää. Koruja voi käydä kysymässä ja 
tilaamassa Kello Suomiselta. 

 
9. W-VIESTI  

W-viesti toimitetaan kesäkuun alussa 4-sivuisena 

• puh.joht. kirjoitus 

• sukujuhlapaikan esittely 

• sukujuhlaan ilmoittautuminen 

• sukujuhlaohjelma 

• paikkakunnan muu mahdollinen ohjelma / tutustumispaikat   

• Ulla Vaskelaisen juttu laitetaan joko tähän tai loppuvuoden 8-
sivuiseen W-viestiin 

 
10.  SUKUJUHLA JA VUOSIKOKOUS KESÄLLÄ  2024  

Sukujuhla 3.8.2024 Ravintola Kaks Ruusussa. Päivän aikataulua tarkennetaan 
myöhemmin. Kesäkuun alun W-viestissä on päivän ohjelma aikatauluineen. 
Koska jokainen maksaa ateriansa suoraan ravintolaan, ei osallistumismaksua kerätä. 
Ohjelman osalta pyydetään ravintoloitsija Pekka Kinnusta kertomaan paikkaan ja eri ajan 
kohtiin liittyviä tarinoita. Rakennuksella, missä Ravintola Kaks Ruusua toimii, on 
mielenkiintoinen ja pitkä historia. 
Vuosikokous, musiikkia, laulua, arpajaiset… 

 
11.  MUUT ASIAT 

Puheenjohtaja toi kokousväelle tiedoksi, että nyt hän aikoo siirtyä pois puheenjohtajan 
pestistä. Asian tiimoilta keskusteltiin alustavasti pohtien eri vaihtoehtoja. Asia jätettiin 
hautumaan elokuun alkuun, sukutapaamispäivään saakka. 
 
 

12. SEURAAVA KOKOUS 
Seuraava kokous 3.8.2024 Kaks Ruusussa. Kelloaika ilmoitetaan myöhemmin. 
 



 
 
13.  KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Puheenjohtaja kiitti kokousväkeä vilkkaasta keskustelusta ja päätti kokouksen klo 14.10. 
 
 
 
 
Varkaudessa,  Lypsykalliolla  14.4.2024 
 
 
 
 
Heimo Pöllänen   Marketta Pöllänen 
 
puheenjohtaja   sihteeri 

 
 


